



# SpeakingKit – 英语沉浸式课程

一套快速掌握英语的神奇组合

## 优势

- 快速语言提升: 沉浸式课程提供了一个密集且身临其境的环境, 鼓励参与者坚持用英语进行交流, 从而加速提升脱口而出的英语能力。
- 文化融合: 我们提供各种文化活动, 促进对英语文化和习俗的了解, 同时增进来自不同背景参与者相互间的文化交流。
- 职业规划: 我们将指导您的学业和职业发展, 包括面试准备, 社交, 英语演讲和英文简历审核。
- 改善发音和口音: 与美国人定期互动以改善参与者的发音, 语调和口音, 从而达到更清晰有效和自信的沟通。
- 增强词汇和语法: 沉浸式课程为参与者扩大词汇量和加强实用语法, 并在自然环境中完善对词汇的理解和表达。
- 社交和人脉资源: 我们可为您提供多个专业领域的支持, 并为您的英语提升和职场合作建立广泛的人脉资源和机会。

## 套餐

提供的服务	银级 (\$300/月)	白金级 (\$1000/月)	沉浸式服务 量身定制 (联系定价)
随叫随到短信	营业时间	24/7	纽约或旧金山的私人导游服务
专业发展课程*	1/月	3/月	实用生活技能
职业生涯规划*	X	Y	探索美国文化
专业人脉介绍*	X	1/月	协助美国旅行
美国速成班	Y	Y	利用美国资源
公开演讲练习*	X	Y	
利用美国资源	Y	Y	

\*可以单项购买

# English Immersion Program

Quickly elevate your English speaking abilities

## Benefits

- **Rapid Language Acquisition:** Our immersion program provides an immersive environment where students are consistently exposed to and encouraged to communicate in English, accelerating language learning.
- **Cultural Integration:** Participants engage in real-life situations and interact with native speakers improving their understanding of colloquial expressions, idioms, and cultural nuances.
- **Career Planning:** We'll guide you in your professional development including interview prep, networking, public speaking, and resume review

- **Improved Pronunciation and Accent:** Regular interaction with native English speakers helps participants refine their pronunciation, intonation, and accent, leading to clearer and more effective communication.
- **Enhanced Vocabulary and Grammar:** We offer opportunities for participants to expand their vocabulary, improve their grammar, and develop a deeper understanding of the English language in a natural context.
- **Networking Opportunities:** We'll provide personal and professional connections to native English speakers within your field, creating a supportive network for language practice and future partnerships.

## Services

Services Offered	Tier 1 (\$300/mon)	Tier 2 (\$1000/mon)
On-call texting	Business hours	24/7
Professional Development Classes*	1/month	3/month
Career Planning*	X	Y
Professional Network Introduction*	x	1/month
USA Crash Course	x	Y
Public Speaking Practice*	X	Y
Utilizing American Resources	Y	Y

Immersive Guide (Contact for Pricing)
Guided Tours In NYC or SF
Practical Life Skills
Navigating American Culture
Travel Assistance
Food Covered
Utilizing American Resources

*\*Can be bought individually*

